
8
м. Луцьк Місце проведення засідання:
«13» червня 2019 року вул.Богдана Хмельницького, 19, каб. 105

Список  присутніх  членів  громадської  ради  та  перелік  запрошених  на
засідання - (додаток)

Слухали: Данилюка В. О., який оголосив проект порядку денного засідання:

1.  Стан  дотримання  на  міських  маршрутах  перевізниками  пільг,  норм
поведінки при обслуговуванні пасажирів, вартість надання послуг та якість.

2. Стан громадських вбиралень різної форми власності загального доступу в
місцях масового перебування громадян.

3. Встановлення на вул. Стрілецькій пам'ятного знаку на честь провідників
боротьби за Українську державність в 1918-1921 рр. Андрія Мельника, Євгена
Коновальця і Симона Петлюри; 

Стан та перспективи реконструкції колишнього ресторану «Світлофор», де
під час Першої світової і до Другої світової воєн перебував залізничний вокзал,
а занедбане приміщення наразі перебуває на балансі «Укрзалізниці».

4. Напрацювання пропозицій щодо плану роботи на друге півріччя 2019 р.
5. Різне.

Вирішили: Затвердити запропонований порядок денний.
Голосували:

«ЗА» 7 Сім;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 1: Стан  дотримання  на  міських  маршрутах  перевізниками  пільг,
норм  поведінки  при  обслуговуванні  пасажирів,  вартість  надання  послуг  та
якість.
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Слухали: Степанова  Володимира  Петровича  –  начальника  управління
транспорту та зв’язку міської ради, який доповів про роботу управління у 2019
році.

Запитання:  Данилюк  Володимир  Олексійович.  Які  є  найбільші  у  нас
проблеми в транспортних перевезеннях пасажирів? Чому ціна на перевезення
пасажирів зросла знову?
Відповідь:  Степанов  Володимир  Петрович  –  підняття  ціни  регулюється

згідно  методики  затвердженої  Міністерством  транспорту  відповідно  Наказу
№11\75 – одна із підстав для підняття цін являється підняття вартості паливно-
мастильних матеріалів більш ніж на 10%. Всі ціни на пасажирські перевезення
приміських  маршрутів  не  регулюються  органами  центральної  влади.  Тариф
встановлюється перевізником і не погоджується з міським органом влади чи з
іншими  структурами  органів  центральної  влади.  Один  тип  перевезень  де
погоджується тариф з органами місцевої влади є  міські перевезення, для того
щоб усі  люди мали доступну ціну.  Відповідно  до цього,  з  осені  2108  року.
перевізники  подавали  свої  пропозиції  на  підняття  тарифів.  Відповідно  до
процедури,  перевізники  подають  пропозиції  на  виконавчий  комітет  і  на
виконком  Департаменту  економіки,  де  ці  розрахунки  перевіряються,  і  якщо
вони  відповідають  нормам,  працівники  департаменту  дають  заключення  та
дозвіл на підняття цін на проїзд в міських маршрутках.
Ціна на проїзд в міському транспорті  піднялася,  тому що загалом піднялася
вартість  паливно-мастильних  матеріалів  на  13%,  закупівля  запчастин  також
стала дорожчою.  Немало важливим чинником є й  підняття  заробітної  плати
водіям. Якщо в минулому році заробітна плата водія складала 3 200грн., то в
2019 році – 7700грн., що теж є важливим чинником в підняті ціни за проїзд.
На  даний  момент  готуються  матеріали  на  виконком,  щодо  впровадження
електронного квитка в маршрутках міста. Впровадження електронного квитка
виведе готівку з транспортних засобів. 
Щодо пільг: підприємство електротранспорту возить усі пільгові категорії, які
передбачені  чинним  законодавством  –  безкоштовно.  Щодо  перевезення
автобусами  –  перевозяться  лише  певні  категорії  пільговиків,  категорії
затвердженні на виконкомі (15 категорій).
Запитання: Баліцька  Ольга  Іванівна  –  Чи  розповсюджуються  пільги  на

перевезення автобусами ліквідаторам ЧАЕС ІІ групи і учасникам війни?
Відповідь: Усі категорії пільговиків вивішені на сайті міської ради, і кожен

може ознайомитися з даною інформацією.

Вирішили: Стан  дотримання  на  міських  маршрутах  перевізниками  пільг,
норм  поведінки  при  обслуговуванні  пасажирів,  вартість  надання  послуг  та
якість  – взяти до відома.  Схвалити зусилля міської  ради щодо провадження
електронного квитка для проїзду в громадському транспорті.
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Голосували: 
«ЗА» 7 Сім;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 2: Стан громадських вбиралень різної форми власності загального
доступу в місцях масового перебування громадян.

Слухали: Коленду  Надію  Михайлівну  –  в.  о.  директора  департаменту
житлово-комунального  господарства,  яка  доповіла  про  стан  громадських
вбиралень  різної  форми  власності  загального  доступу  в  місцях  масового
перебування громадян.
Департамент  житлово-комунального  господарства  Луцької  міської  ради
опікується громадськими вбиральнями, що належать до комунальної власності,
а  саме  на  пр.  Волі  8Б  (біля  кафе  «Сніжинка»),  центральному  пляжі  (в
підпорядкуванні  ЖКП №3),  Теремнівські  ставки,  на  міському кладовищі  по
вул.  Рівненській,  на  міському  кладовищі  в  с.  Гаразджа  (недобудований),  у
Будинку  панахиди,  громадська  вбиральня  на  залізничному  вокзалі  на
автостанціях  №1,     №2,  біля  стадіону  на  пр.  Перемоги.  Те  що  утримує
вбиральні ЖКП № 3, це вимушена діяльність, адже ця справа є не прибутковою
і більше ніхто не хоче займатися утриманням міських вбиралень, через низький
потік людей.

Вирішили: 
1. Взяти інформацію до відома та звернутися до виконкому Луцької міської

ради з рекомендацією вивчити питання щодо розвинення мережі громадських
вбиралень на основі вимог санітарно-гігієнічних норм.

2. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської
ради при міському голові.
Голосували:

«ЗА» 7 Сім;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 3:  Встановлення  на  вул.  Стрілецькій  пам'ятного  знаку  на  честь
провідників  боротьби  за  Українську  державність  в  1918-1921  рр.  Андрія
Мельника, Євгена Коновальця і Симона Петлюри;

Стан та перспективи реконструкції колишнього ресторану «Світлофор», де
під час Першої світової і до Другої світової воєн перебував залізничний вокзал,
а занедбане приміщення наразі перебуває на балансі «Укрзалізниці».
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Слухали: Данилюка  Володимира  Олексійовича,  голову  Громадської  ради
при Луцькому міському голові, який інформував про можливість встановлення
на  вул.  Стрілецькій  навпроти  Юріївської  церкви  ПЦУ  пам`ятного  знаку  на
честь провідників боротьби за Українську державність в 1918-1921 рр. Андрія
Мельника, Євгена Коновальця і Симона Петлюри, які перебували в м. Луцьку
на початку 1919 р. як інтерновані польською владою.
Слухали:  Данилюка  Володимира  Олексійовича,  голову  Громадської  ради

при  Луцькому  міському  голові,  який  інформувавстан  про  перспективи
реконструкції колишнього ресторану «Світлофор», де до Другої світової війни
перебував залізничний вокзал. На історичних  об’єктах можна заробляти кошти
місту і шкода, що такі об’єкти не використовуються за призначенням, а стоять
пусткою.   Водночас,  ще  кілька  років  тому  рішенням  Обласної  комісії  з
увічнення пам’яті жертв війни, політичних репресій та полеглих учасників АТО
було затверджено текст пам’ятної таблички, ідею встановлення символічного
знаку та рекомендовано луцькій міськраді реалізувати пропозицію по суті.

Вирішили: 
Звернутися до  виконувача повноважень міського голови Пустовіта Григорія

Олександровича з  проханням вивчити це питання  та  доручити відповідним
структурним підрозділам міськради  напрацювати конкретні  пропозиції  щодо
його вирішення по суті та поінформувати Громадську раду.

Голосували: 
«ЗА» 7 Сім;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль.

Питання 5: Різне.
Слухали:  Данилюка  Володимира  Олексійовича,  який  запропонував

підтримати  рекомендацію  інституціям  громадянського  суспільства,  подати
кандидатури  інших  представників  від  Спортивний  клуб  Козацьких  бойових
мистецтв «Герць» та ГО «Волинський актив молоді». 
Голосували: 

«ЗА» 7 Сім;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль

Слухали:  Данилюка  Володимира  Олесійовича,  який  ознайомив  з
дорученням секретаря міської ради Пустовіта Григорія Олександровича «Про
заходи щодо попередження та зменшення вживання тютюнових виробів і  їх
шкідливого  впливу  на  здоров`я  населення»,  яким  враховано  звернення
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Громадської  ради при Луцькому міському голові щодо встановлення наочної
інформації  про  заборону  куріння  у  заборонених  місцях  (протокол  №3  від
25.04.2019 року):
Слухали:  Данилюка  Володимира  Олесійовича,  який  запропонував  взяти

участь в урочистих зборах до Дня Незалежності України.
Вирішили:
Схвалити  та підтримати рішення Луцької міської ради. Проінформувати про

його виконання в грудні 2019 року.
Звернутись до міської ради щодо вона запрошення усіх членів Громадської

ради  на  урочисті  збори  до  Дня  Незалежності  України,  завчасно  про  це
повідомивши. 
Голосували: 

«ЗА» 7 Сім;
«ПРОТИ» 0 Нуль;
«УТРИМАЛИСЬ» 0 Нуль;
«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» 0 Нуль

Голова громадської ради                                                    Володимир Данилюк
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Додаток
до протоколу №_8_
засідання громадської ради
при Луцькому міському голові
від 13.06.2019р.

Список присутніх членів громадської ради та перелік запрошених на засідання:

№
Список присутніх членів громадської

ради

Прізвище  ініціали
представника  ІГС/
уповноваженої  особи  за
дорученням ІГС

1 ГО Форум українських журналістів Данилюк В.О.
2 БО Творчість заради життя Журавльова Н.М.
3 ГО Спілка воїнів АТО Волині Ковальський П.О.
4 ВОБФ Переображення Стицун А.С.
5 ГО Волинський центр здоров`я Новосад С.А.
6 ГО батьків дітей з психофізичними вадами

розвитку «Повір у себе»
Гачукова І. О.

7 ГО Волинський центр  СЕРЦЕ ПАТРІОТА Баліцька О.І.

Перелік запрошених на засідання Прізвище  ініціали
представника

8 Начальник управління транспорту та зв’язку
Луцької міської ради

Степанов  Володимир
Петрович

9 В.  о.  директора  департаменту  житлово-
комунального господарства Луцької міської
ради

Коленда  Надія
Михайлівна
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